
 
P r o t o k ó ł  Nr XXX.2017 

 
z sesji Rady Gminy Raciąż, która odbyła się 

w dniu 29 grudnia 2017r. w sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy Raciąż, ul. Kilińskiego 2. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10:00, zakończono o godz. 13:00. 
 
Na stan 15 radnych obecnych było 14. Nieobecny był radny – Wojciech Krajewski – 
nieobecność usprawiedliwiona. 
 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 
 

1/ Ryszard Giszczak – Wójt Gminy Raciąż; 
2/ Barbara Rumianowska – Skarbnik Gminy; 
3/ Gabriela Kowalska – Sekretarz Gminy; 
4/ Kierownicy Referatów i jednostek organizacyjnych; 
5/ Sołtysi – wg załączonej listy obecności; 
oraz zaproszeni goście: 
- Pani Elżbieta Grodkiewicz – radna Powiatu Płońskiego; 
- Pan Jan Mączewski – Przewodniczący Rady Powiatu. 
 
Przebieg posiedzenia: 
 
Pkt 1. 
 Pan Jarosław Jaworski – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XXX 
sesji Rady Gminy, powitał wszystkich zebranych oraz oświadczył, że na posiedzeniu 
obecnych jest 14 radnych, jest kworum władne do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
 
Pkt 2. 
 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy. 
4. Zgłaszanie pytań i wniosków.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
5. Rozpatrzenie projektów uchwał 
 
    1) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raciąż; 
 

2) w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Raciąż na 2017 rok; 

3) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 
2017; 
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4) projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raciąż na lata 2018 – 2021; 
 
5) projekt uchwały budżetowej Gminy Raciąż na 2018 rok; 
 
6) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 
projekcie uchwały o WPF i projekcie uchwały budżetowej Gminy Raciąż na                      
2018 rok; 
 
7) Autopoprawka  Wójta Gminy Raciąż do projektu Uchwały Budżetowej na                
2018 rok. 
 
8) uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raciąż na lata 2018 – 
2021; 
 
9) uchwalenie Budżetu Gminy Raciąż na 2018 rok; 
 
10) w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr XXVI/170/2009 Rady Gminy 
Raciąż  z dnia 16 marca 2009r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli w szkołach publicznych, prowadzonych przez Gminę Raciąż; 
 
11) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2018 rok; 
 
12) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2018 - 2021; 
                                                                                    

6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Gminy. 
 
Ad.pkt 2. 
 
 Radni nie zgłaszali uwag ani wniosków do proponowanego porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, udział w głosowaniu wzięło 14 
radnych. 
 
Ad.pkt 3. 
 
 Protokół z poprzedniego posiedzenia został sporządzony i wyłożony do 
wglądu przed rozpoczęciem obrad, radni mieli możliwość zapoznania się z jego 
treścią. Przewodniczący Rady Gminy wniósł o przyjęcie protokółu, wniosek 
uzasadniając tym, że osobiście zapoznał się z jego treścią, która w pełni 
odzwierciedla przebieg obrad. Protokół został przyjęty jednogłośnie, udział w 
głosowaniu wzięło 14 radnych. 
 
Radny – Krzysztof Sikorski – zgłosił brak systematyczności umieszczania protokołów 
z sesji na BIP. 
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 Przewodniczący Rady Gminy przyjął uwagę oraz zapewnił, że zobowiąże 
pracownika odpowiedzialnego za umieszczanie protokołów na BIP, aby po przyjęciu 
przez Radę protokół znalazł się na stronie. 
 
Ad.pkt 4. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że w dniu 8 grudnia 2017r. odszedł 
Henryk Kozakiewicz – radny Powiatu Płońskiego obecnej i poprzedniej kadencji,              
w latach 1990 – 1992 Burmistrz Miasta i Gminy Raciąż. 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił wszystkich obecnych o powstanie                        
z miejsc i uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłego. 
 
 
Radny – Eugeniusz Ptasik podziękował za drogę w Koziebrodach Radnym Gminy                   
i Radnym Powiatu Płońskiego. 
 
Radna Grażyna Szczepańska również podziękowała za drogę i dodała, że jeszcze 
potrzebny jest odcinek 200-300 mb koło Kościoła w Uniecku. 
 
Pan Wojciech Żmijewski sołtys wsi Pólka-Raciąż zgłosił, że wzdłuż drogi Raciąż – 
Krzeczanowo nie ma poboczy. Drugi problem – to Wydział Komunikacji, nic nie 
można załatwić, kolejki jak w latach 80-tych. 
 
Pani Jolanta Goszczyńska z Uniecka zwróciła się z pytaniem, czy będzie zrobiony 
chodnik (odc. 150-200 mb) koło posesji pani Goszczyńskiej, głównie chodzi                          
o bezpieczeństwo dzieci. 
 
Pan Włodzimierz Kuskowski sołtys wsi Charzyny – przekazał prośbę mieszkańców 
miejscowości Charzyny-Borzymy o remont drogi. 
 
 Pani Elżbieta Grodkiewicz – radna Powiatu Płońskiego powiedziała,                            
że podziękowania przyjęte, podziękowała również w imieniu Zarządu Powiatu                       
za dobrą współpracę. Odpowiadała też na pytania radnych i sołtysów, wyjaśniając 
jednocześnie, że środki Powiatu wykorzystywane są głównie na budowę dróg,                     
w pierwszej kolejności robi się drogi. Zgłaszane jest dużo chodników: Łempino, 
Koziebrody, Unieck i każdy porusza problem bezpieczeństwa, w kolejce czeka 
chodnik do szkoły w  Koziebrodach (600 mb), jeżeli będzie możliwość, będzie 
chodnik w Uniecku. Radna poinformowała, że problem Wydziału Komunikacji będzie 
poruszany na najbliższej sesji Rady Powiatu. Obiecała też interwencję w sprawie 
poboczy przy drodze Raciąż – Krzeczanowo, nawiezienie poboczy tłuczniem. 
Ponadto Pani Grodkiewicz informowała, że szpital w Płońsku ma podpisane 
kontrakty na 2018 rok, o 3 mln zł. większy (rocznie), więc strata się zmniejsza,                    
w czerwcu 2018r. kończy się spłacanie zaległości w ZUS.  
 
Pani Jolanta Goszczyńska powiedziała, że gdyby uzyskała ulgę w podatku, to                        
z własnych środków pobuduje chodnik.        



-   4   - 
 

 Wójt Gminy powiedział, że kwota 1.300.000,-zl. Zostało przelane na drogi, 
dylemat zawsze pozostaje, pomagać innym, czy robić swoje. 
 Wójt powiedział, że podatek i ulgi, to nie handel, przepisy prawa mówią, kiedy 
można umorzyć podatek. Bardziej potrzebna jest droga w Żychowie w lesie, niż 
chodnik. W opinii Wójta wiele jest pilniejszych zadań do wykonania, jeżeli w danej 
miejscowości jest prowadzona jedna inwestycja, w najbliższym czasie nie będzie 
drugiej. 
 W sprawie drogi w Charzynach-Borzymach – Wójt przypominał, że ze 
środków funduszu sołeckiego będzie robiona dokumentacja na drogę w Sikorach. 
Obecny rok jest mokry, ciężkie samochody psują drogi, w wielu miejscowościach 
jest problem. 
 Wójt Gminy przekazał informacje na temat dopłat do modernizacji 
centralnego ogrzewania, nie ma posesji, która spełniałaby kryteria do dopłaty. 
Trzeba wiedzieć jaki piec zakupić co do wymaganych parametrów. Więcej będzie 
wiadomo na początku następnego roku. 
 
 
Radny Krzysztof Sikorski skierował pytanie do pani Grodkiewicz odnośnie pomocy 
medycznej nocnej i świątecznej. 
 
Radna Powiatu odpowiadała, że na ten temat dyrektor będzie rozmawiał po Nowym 
Roku, dodała, iż nie ma lepszego  finansowania służby zdrowia. 
 
 Pan Jan Mączewski – Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że trwa 
wykorzystanie ostatnich pieniędzy z UE na drogi, jeżeli chodniki potrzebne – trzeba 
inwestycje te przesunąć w czasie, są to inwestycje kosztowne, gdzie buduje się 
chodnik, potrzebne odwodnienie, taniej jest poszerzyć o 1,5 m drogę, zimą nie ma 
kto chodników sprzątać. 
 Odnośnie Komunikacji Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że 
samochodów przybywa lawinowo, były wnioski o zwiększenie etatów. Trzeba złożyć 
pismo w tej sprawie do Starosty z podpisami sołtysów, radnych. 
Pan Jan Mączewski podziękował Wójtowi i Radzie Gminy Raciąż za pomoc przy 
budowie dróg. Złożył wszystkim życzenia pomyślności na Nowy Rok 2018. 
 
 
 Pani Jolanta Goszczyńska powiedziała, że Gmina buduje drogo, taki chodnik 
kosztowałby 300.000,-zł., a można go zrobić za 30.000,-zł. Po wichurach 
uszkodzony dach został wyceniony na 2000,-zl., natomiast budowa chodnika 
przekracza możliwości finansowe Gminy. Pani Goszczyńska powiedziała, że Gmina 
przywłaszczyła jej własność, przesuwając słupki graniczne, które zostały wyrwane                            
i przesunięte w biały dzień. Pani Goszczyńska twierdziła, iż Rada Gminy to 
„towarzystwo wzajemnej adoracji”, członkowie PSL. Na koniec swojego wystąpienia 
zacytowała fragment z filmu „Miś” Stanisława Barei. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy odpowiadał, że straty po wichurach szacowały 
służby Wojewody, a Pan Wojewoda nie jest członkiem PSL. 
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 Wójt Gminy powiedział, że rozumie rozgoryczenie Pani Jolanty Goszczyńskiej, 
pani pisała też pismo do Wojewody. Wójt Gminy proponował radnym, że jeżeli Pani 
Goszczyńska dostarczy dokumentację na budowę chodnika, to Gmina zrobi chodnik 
za 30.000,-zł. Co do przywłaszczenia przez gminę własności Pani Goszczyńskiej – 
Wójt Gminy powiedział, że tak nie można, rozstrzygnięcie, czy miało miejsce 
przywłaszczenie własności, musi nastąpić w sądzie. 
 
Ad.pkt 5. 
 
 Pai Barbara Rumianowska – Skarbnik Gminy przedstawiła projekty uchwał: 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej i w sprawie zmian uchwały 
budżetowej Gminy Raciąż na 2017 rok. 
 
(Projekty uchwal w załączeniu do protokołu – załącznik nr 1 i 2) 
 

Proponowane zmiany uchwały budżetowej: zmiany w planie dochodów i wydatków 
związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych odrębnymi ustawami; zmiany w wydatkach budżetu na zadania 
inwestycyjne w 2017r. nieobjęte WPF oraz zmiany w planie wydatków jednostek 
pomocniczych gminy, realizowanych w ramach funduszu sołeckiego. 
 
Radni nie zgłaszali innych propozycji zmian, ani uwag. Uchwały zostały podjęte 
jednogłośnie, udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
 
 Kolejny projekt uchwały omówiła również Pani Skarbnik – w sprawie ustalenia 
wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2017: 
 
(Projekt uchwały w załączeniu do protokołu – załącznik nr 3) 

 
1. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Żychowo – termin realizacji  
    30.06.2018r.; 
2. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Kossobudy – termin realizacji 
   30.06.2018r.; 
3. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Cieciersk – termin realizacji 
    30.06.2018r.; 
4. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Stare Gralewo – termin realizacji 
    30.06.2018r. 
 
Radni nie zgłaszali się do dyskusji. Uchwała została podjęta jednogłośnie, udział w 
głosowaniu wzięło 14 radnych. 
 
 
 Pani Barbara Rumianowska – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raciąż. 
 
(Projekt uchwały w załączeniu do protokółu – załącznik nr 4) 
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 Przewodniczący Rady Gminy – zapoznał radnych z treścią Uchwały                             
Nr Ci.423.2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
z dnia 5 grudnia 2017r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
Raciąż projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej. 
 
(Kserokopia Uchwały Składu Orzekającego RIO – w załączeniu do protokołu – zał. nr 5) 

 
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raciąż została podjęta 
jednogłośnie, udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
 
 Następnie Pani Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały budżetowej Gminy 
Raciąż na 2018 rok. 
 
(Projekt uchwały w załączeniu do protokółu – załącznik nr 6) 

 
 Przewodniczący Rady Gminy – zapoznał radnych z treścią Uchwały 
Ci.424.2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie               
z dnia 5 grudnia 2017r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
Raciąż projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok. 
 
(Kserokopia uchwały w załączeniu do protokółu – załącznik nr 7)       

 
 Przewodniczący Rady Gminy informował, że wszyscy radni w pierwszej 
dekadzie grudnia otrzymali (w formie pisemnej) projekt Wieloletniej Prognozy 
Finansowej i projekt Uchwały Budżetowej na 2018 rok. Komisje Rady Gminy na 
wspólnym posiedzeniu w dniu 22 grudnia 2017r. analizowały projekty uchwał                      
i wydały pozytywną opinię o projekcie WPF i projekcie budżetu na 2018 rok. 
 
 Przewodnicząca Komisji Budżetowej i Finansów  - pani Teresa Muchyńska 
powiedziała, że poszczególne Komisje Rady Gminy nie zgłaszały do Komisji 
Budżetowej uwag, ani wniosków do projektu WPF i projektu budżetu na 2018 rok. 

 
Radni nie zgłaszali się do dyskusji. 
 
 Pani Barbara Rumianowska – Skarbnik Gminy poinformowała, że Wójt Gminy 
zgłosił autopoprawkę do projektu Uchwały Budżetowej na 2018 rok, z treścią której 
zapoznała radnych: 
 

I. W treści uchwały poprawiono § 7 ust. 1 który otrzymuje brzmienie - 
Wydatki budżetu na 2018 rok obejmują zadania jednostek pomocniczych 
gminy, w tym realizowane w ramach funduszu sołeckiego na łączną kwotę 
696.836,42. 

II. Dokonuje się zmian w załączniku Nr 8 – Wydatki na 2018 rok obejmujące 
zadania jednostek pomocniczych gminy, w tym realizowane w ramach 
funduszu sołeckiego przedsięwzięcia sołectwa Kocięcin Brodowy i Unieck 
otrzymują brzmienie „ przedsięwzięcia związane ze wspieraniem                               



i upowszechnianiem idei samorządowej oraz pobudzaniem aktywności 
obywatelskiej” 

III. Dokonuje się zmian w załączniku Nr 1 – Dochody budżetu gminy na 2018r 
- dotację ze środków unijnych przeznaczoną na sfinansowanie projektu 
Lepszy start – w Gminie Raciąż stawiamy na edukację przenosi się                        
z rozdziału 80101 do rozdziału 80195 
- wprowadza się dotację ze środków budżetu państwa w kwocie 
21.061,32 zł przeznaczoną na sfinansowanie projektu „Lepszy start”                    
-w Gminie Raciąż stawiamy na edukację dochody bieżące rozdział 
80195§2059-14.935,32  dochody majątkowe 80195§6259-6.126,00  
W wyniku tych zmian w treści uchwały § 1 otrzymuje brzmienie: 
Ustala się dochody w łącznej wysokości 33.509.876,32 w tym: 
dochody bieżące w wysokości 31.169.586,32 
dochody majątkowe w wysokości 2.340.290,00 

IV. Dokonuje się zmian w załączniku Nr 2 – Wydatki budżetu Gminy na                    
2018 rok  
- planowane wydatki  na realizację projektu Lepszy start-w Gminie Raciąż 
stawiamy na edukację przenosi się z rozdziału 80101 do rozdziału 80195 
– zmniejsza się planowane wydatki bieżące na dożwirowanie dróg 
gminnych rozdział 60016§4270 o kwotę 110.941,34 zł a wprowadza się 
wydatki bieżące na zakup komputerów, licencji i usługi szkoleniowej                     
w związku z wdrożeniem w szkołach dziennika elektronicznego rozdział 
80101§4210 – 67.600,00 rozdział 80101§4700-2.400,00 oraz wprowadza 
się wydatki bieżące na realizację projektu Lepszy start w Gminie Raciąż 
stawiamy na edukację  w kwocie 55.876,66 
- zmniejsza się planowane wydatki majątkowe na Rozbudowę szkoły                    
w Krajkowie o kwotę 24.504,02 a wprowadza się wydatki majątkowe na 
projekt Lepszy start w Gminie Raciąż stawiamy na edukację w kwocie 
30.630,02 
- usuwa się planowane wydatki majątkowe na przebudowę drogi gminnej 
nr 301084W Szczepkowo-Sobocin 60016§6050 w kwocie 560.000,00                   
a wprowadza się wydatki na przebudowę drogi gminnej Unieck-Jeżewo 
Wesel nr 301016W-część II wraz z kanalizacją deszczową w celu 
odwodnienia drogi 60016§6050-560.000,00 
W wyniku tych zmian w treści uchwały § 2 otrzymuje brzmienie: 
Ustala się wydatki w łącznej wysokości 33.509.876,32 w tym: 
wydatki bieżące w wysokości 28.456.731,65 
wydatki majątkowe w wysokości 5.053.144,67 

V. Dokonuje się zmian w załączniku nr 9 – Wydatki na zadania inwestycyjne 
na 2018 rok nie objęte wieloletnią  prognozą finansową  
Zadania:  
1.System wczesnego ostrzegania przed zjawiskami katastrofalnymi                        
w Powiecie Płońskim 2.Uzupełnienie infrastruktury oczyszczania ścieków 
komunalnych poprzez budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na 
terenie Gminy Raciąż etap III  
3. Budowa kontenerowej Przepompowni Strefowej Wody wraz ze 
zbiornikiem retencyjnym w miejscowości Młody Niedróż (zmiana w nazwie 
zadania)  
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zostały przewidziane do realizacji w ramach przedsięwzięć wieloletnich                  
i są uwzględnione w wieloletniej prognozie finansowej 
- zmniejszono wydatki inwestycyjne na Rozbudowę szkoły w Krajkowie             
o 24.504,02 i o te kwotę zwiększono wydatki inwestycyjne na realizację 
projektu Lepszy start w Gminie Raciąż stawiamy na edukację 
- usuwa się planowane wydatki majątkowe na przebudowę drogi gminnej 
nr 301084W Szczepkowo-Sobocin 60016§6050 w kwocie 560.000,00                  
a wprowadza się wydatki na przebudowę drogi gminnej Unieck-Jeżewo 
Wesel nr 301016W-część II wraz z kanalizacją deszczową w celu 
odwodnienia drogi 60016§6050-560.000,00 
w wyniku tych zmian wydatki na zadania inwestycyjne na 2018 rok nie 
objęte wieloletnią prognozą finansowa wynoszą 2.089.937,65 

VI. w załączeniu zaktualizowane załączniki do projektu uchwały 
 

VII. Powyższe zmiany spowodują zmianę załączników Wieloletnia Prognoza 
Finansowa, Wykaz przedsięwzięć oraz Objaśnienia do uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raciąż. 

 
 Przewodniczący Rady Gminy proponował głosowanie wniesionych przez 
Wójta Gminy poprawek do projektu budżetu na 2018 rok. Autopoprawka została 
przyjęta przez Radę Gminy jednogłośnie, udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
 
(Autopoprawka Wójta Gminy w załączeniu do protokołu – załącznik nr 8) 

 
 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu jednolity tekst 
uchwały budżetowej. Uchwała Budżetowa Gminy Raciąż na rok 2018 – została 
podjęta jednogłośnie, udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXVI/170/2009 Rady Gminy Raciąż z dnia 16 marca 2009r. w sprawie 
ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w publicznych szkołach 
prowadzonych przez Gminę Raciąż, zmienionej Uchwałą Nr XXIV/132/2012 Rady 
Gminy Raciąż z dnia 20 listopada 2012r., Uchwałą Nr VII.43.2015 Rady Gminy 
Raciąż z dnia 10 czerwca 2015r. i Uchwałą Nr XXVIII.191.2017 Rady Gminy Raciąż 
z dnia 27 października 2017r. 
 
(Projekt uchwały w załączeniu do protokołu – załącznik nr 9) 
 

Obecny na sesji Pan Władysław Kwiatkowski – kierownik Ref. Oświaty wyjaśniał,               
że od stycznia 2018r. zostaje zlikwidowany dodatek mieszkaniowy dla nauczycieli                
i w związku z tym należy wprowadzić zmiany w Regulaminie wynagradzania 
nauczycieli. 
 
Radni nie zgłaszali pytań. Uchwała została podjęta jednogłośnie, udział w 
głosowaniu wzięło 14 radnych. 
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 Przewodniczący Rady Gminy – zapoznał radnych z projektami uchwał w 
sprawach: 
1/ przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2018 rok; 
2/ przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2018 – 2021; 
 
(Projekty uchwał w załączeniu do protokołu – załącznik nr 10 i 11) 
 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że projekty uchwał wraz z załącznikami 
zostały przekazane radnym podczas posiedzenia Komisji Rady 22.12.2017r. Radni 
mieli możliwość zapoznania się z proponowanymi programami. 
 
Radni nie zgłaszali uwag, ani poprawek. Uchwały zostały podjęte jednogłośnie, 
udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
 
Ad.pkt 6. 
 
Sołtys wsi Kiniki pytał, na jakim etapie jest budowa zbiornika wodnego „Kraszewo”. 
 
Wójt Gminy odpowiadał, że w przyszłym roku będą uzgodnienia i pozwolenie na 
budowę. 
Wójt Gminy powiedział, że rozważa sprawę komunikowania się z mieszkańcami 
Gminy poprzez Facebook. 
 
 Wójt Gminy, Przewodniczący Rady Gminy oraz radni Powiatu Płońskiego 
złożyli wszystkim zebranym i ich rodzinom życzenia noworoczne. 
 
Ad.pkt 7. 
 
 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął 
obrady XXX sesji Rady Gminy. 
 
 
 
                                                                       Przewodniczący Rady Gminy 
 
                                                                             Jarosław Jaworski 
 
 
 
 
Protokółowała: 
R.Kaźmierczak 

 
  

 
 



 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


